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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. szeptember 1-

jén megtartott rendes testületi ülésén.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Meghívottként részt vett az ülésen:

Balogh Zoltánné jegyző

Vécsey László országgyűlési képviselő

Dr. Bőhm András járási hivatalvezető

Oláh Klára Mária alpolgármester  köszönti  a  Képviselő-testület  tagjait,  jegyző  asszonyt,  a 

Pénzügyi  Bizottság  vezetőjét,  az  intézményvezetőket  és  a  megjelent  vendégeket. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 8 megjelent fővel határozatképes, az ülést megnyitja.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Köszönöm Vécsey László országgyűlési képviselő Úrnak, hogy immár többedik alkalommal 

megtisztel minket a jelenlétével, ezzel is kifejezve, hogy szívén viseli Kartal sorsát.

Szeretném megkérni, hogy mondjon pár szót a Képviselő-testület felé. 

Vécsey László     országgyűlési képviselő  :

Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait, jegyző asszonyt, hivatalvezető urat, és a 

megjelenteket. Köszönöm szépen a lehetőséget, hogy itt lehetek. Láttam, hogy sok a napirendi 

pont, amihez jó tanácskozást kívánok a testületnek. Ami miatt fontosnak tartottam azt, hogy 

részt vegyek az ülésen, az az elkövetkező egy hónap sűrűsége, ami Kartal vonatkozásában 

még mozgalmasabb lesz. Kartalon az időközi polgármester választás egy óriási lehetőség és 

felelősség  a  Kartaliaknak,  hogy  eldöntsék  az  elkövetkező  években  milyen  irányban  és 

konstrukcióban történjenek az események.

Az előző időszakban kicsit nehézkes volt a kommunikáció a kartali önkormányzattal,  nem 

szeretném részletezni az okokat. Azt gondolom, hogy ez a választás most egy lehetőség arra, 

hogy a kommunikáció valamint az együttműködés intenzitása egészen más irányt vegyen, és 

gyümölcsözőbb legyen Kartal számára.
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Azt gondolom, hogy a kartali lakosokat izgatja ez a lehetőség, és van kialakult véleményük 

ezzel kapcsolatosan.

Részt vettem azon a testületi ülésen, amit alpolgármester asszony vezetett, ahol a kötelező 

betelepítési kvóta elleni önkormányzati határozatot a kartali Képviselő-testület elsők között 

szavazta meg a választó kerületben.

A  testületi  ülés  előtt  szerintem  egy  nagyon  eredményes  megbeszélést  folytattunk 

alpolgármester asszonnyal, a kartali helyi ügyekről, valamint a népszavazással kapcsolatban 

is. 

Remélem,  hogy mindkét  választás  eredményes  lesz,  és köszönöm a lehetőséget,  hogy itt 

lehettem, és nagyon szívesen részt veszek az elkövetkező testületi üléseken is, ha időm engedi

Ha van kérdés, nagyon szívesen válaszolok.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Köszönjük szépen országgyűlési képviselő Úrnak a részvételt, és a Képviselő-testület által 

hozott  határozatra  hivatkozva  szeretném  megkérni  a  képviselő  társaimat  arra,  hogy  az 

eredményes népszavazás érdekében álljunk ki az ügy mellett, hiszen hoztunk egy határozatot, 

amiben  a  Képviselő-testület  egyértelműen  arról  döntött,  hogy  ellene  van  a  betelepítési 

kvótának.

A meghívóban szereplő első napirendi pontot (Gödöllői Tangazdaság Zrt. közigazgatási határ 

módosításának jóváhagyása) információk hiányában szeretném elhalasztani. 

Napirendi javaslat:

1. A 2017. évi Kistarcsai Böllérfesztiválon való részvétel megtárgyalása

2. Utcanyitás iránti kérelem

3. HEP felülvizsgálat kezdése

4. Kalmár László kérelme

5. Juhász Ferenc kérelme

6. Játszótér helyének meghatározása

7. SZMSZ elfogadása

8. Közbeszerző  kiválasztása  a  kartali  Játéksziget  Napköziotthonos Óvoda 

felújításához

9. Választásról tájékoztató.

10. Haszonbérleti díjak megállapítása

11.Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről
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Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Dr. Gyöngy Mónika képviselőnek lenne még napirendi javaslata.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

2015-ben  volt  egy  nagy  vihar,  ami  súlyos  károkat  okozott  a  temetőben.  A károsultak  a 

biztosító felé benyújtották a kárigényüket. 

Alpolgármester asszonnyal folyamatosan követtük ennek a viharkárnak az állását. Ez ügyben 

kérnék a kárösszeg kifizetésének módjáról tájékoztatást kérni.

A másik előterjesztésemhez jegyző asszony segítségét kérném. Kartalon van egy lakóingatlan, 

amiben a magyar állam minimális részben tulajdonos. A magyar állam részéről kb. másfél 

évvel ezelőtt felvetődött, hogy ezt átadnák önkormányzati tulajdonba. Azért is szeretném, ha 

erről  tudnánk  tárgyalni,  mivel  van  vevő  az  ingatlanra,  és  ebből  egy  kis  bevételünk 

származhatna.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Az én egyik kérésem a fogorvos magánpraxis engedélyezésének újratárgyalása lenne, a másik 

pedig a szennyvízelvezetés problémájának a kérdése lenne.

Bognár László     képviselő  : 

Az  ülés  előtt  keresett  meg Pechó  Ferenc kolléganőm egy kérelemmel,  ezt  szeretném ha 

megtárgyalnánk.

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Az ASP csatlakozásról a mai napon írták ki a pályázatot, amiben szeretnénk ha a Képviselő-

testület döntene, hogy részt vehessünk.

100  %-os  finanszírozású,  számítógépeket  és  egyéb  eszközöket  lehet  beszerezni,  ezzel 

kapcsolatban rendelkezésünkre áll a pályázati felhívás.

A Képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal a javasolt napirendi pontokat elfogadja.
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Elfogadott napirendi pontok:

1. A 2017. évi Kistarcsai Böllérfesztiválon való részvétel megtárgyalása

2. Utcanyitás iránti kérelem

3. HEP felülvizsgálat kezdése

4. Kalmár László kérelme

5. Juhász Ferenc kérelme

6. Játszótér helyének meghatározása

7. SZMSZ elfogadása

8. Közbeszerző  kiválasztása  a  kartali  Játéksziget  Napköziotthonos Óvoda 

felújításához

9. Választásról tájékoztató.

10. Haszonbérleti díjak megállapítása

11.A 2015. évi temető viharkár rendezéséről tájékoztatás kérése

12.Kartali Mártírok u. 6. szám alatti ingatlan önkormá nyzati tulajdonba kéréséről 

döntés

13. Fogorvos magánpraxis engedélyezésének az újratárgyalása

14.Szennyvízelvezetés problémájának megtárgyalása

15. Pechó Ferencné kérelme

16. ASP csatlakozásról pályázat megtárgyalása

17. Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről

A  Képviselő-testület  jegyzőkönyv  hitelesítőnek  Dr.  Gyöngy  Mónika  és  Langa  Gábor 

képviselőket választja.
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1. A 2017. évi Kistarcsai Böllérfesztiválon való részvétel megtárgyalása

Előterjesztő: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A  kérelem  feltöltésre  került,  melyben  Kozjár  Pál  kartali  lakos  szeretné  a  Kistarcsai 

Böllérfesztiválon  Kartalt  képviselni.  Úgy  tudom,  hogy  az  Asszonykórus  és  a  Kartali 

Kvártélyos Pálinkaház is részt venne ezen a rendezvényen.

Előnye számunkra,  hogy előtte egy-két  nappal  lenne egy vacsora ahol  a résztvevők és a 

polgármesterek megbeszélik a rendezvény részleteit. Ez kapcsolatépítésre, valamint Kartal 

megismertetésére alkalmas lehetőség számunkra,  ezért  kérem a képviselő  társaimat,  hogy 

támogassuk ezt a kérelmet.

Szóbeli  megbeszélésünk  alkalmával  30-40  ezer  Ft  támogatást  kért  Kozjár  Pál.  Én  úgy 

gondoltam, hogy sátrakkal, zászlókkal kitelepülnénk, felkérnénk a kartali kézműveseket is, 

hogy vegyenek részt ezen az eseményen.

Bárkinek hozzászólása ezzel kapcsolatban?

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Mivel ez 2017-ben lesz, miért kell ilyen gyorsan megtárgyalni?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

2017.  januárban lesz,  viszont  jelentkezési  határidő  van  megszabva a települések  részére, 

valamint limitálva van a jelentkezők száma is.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Én már több böllérfesztiválon vettem részt, nagyon jónak találom. Kérem, hogy a kérelemben 

szereplő nevezési díjjal támogassuk a résztvevőket.

Urbán Attila     képviselő  :

Én is támogatom, és az lenne a kérdésem, hogy ezt nem a civil szervezetek részére szánt 

keretből kellene állni?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Természetesen a civil szervezeteknek elkülönített keretet terhelheti ez az összeg.
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Kalcsó Tibor     képviselő  :

Én is úgy gondolom, hogy pont az ilyen időn túli helyzetekre lett  a tartalék képezve. Az 

esetleges  TV felvételek  alkalmával  Kartal  zászlaja, neve is  megjelenhet.  Persze ennek  a 

költsége  biztosan  több  lesz  mint  35.000  Ft.  Akár  az útiköltséget  ha  nézzük.  Úgy  kell 

kalkulálni, hogy minimum 100.000 Ft lesz. De ne sajnáljuk a pénzt, hiszen a falut képviselik 

majd.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az a javaslatom, hogy egyenlőre a nevezési díjról szavazzunk, és ha később felmerül ezzel 

kapcsolatban még költség, akkor arról majd hozunk még egy újabb határozatot.

Aki  egyetért azzal,  hogy a 2017. évi Kistarcsai  Böllérfesztiválon való részvételhez Kartal 

Nagyközség  Önkormányzata  35.000  Ft  nevezési  díjjal  járuljon  hozzá,  az  kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

74/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

Kozjár  Pál  kérelmezőt  35.000  Ft  támogatásban  részesíti  a  2017.  évi  Kistarcsai 

Böllérfesztiválon való részvételhez szükséges nevezési  díj  megfizetésére a 2016. évi  civil 

szervezetek támogatási keretből.

Határidő: azonnal

Felelős: alpolgármester
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2. Utcanyitás iránti kérelem

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az utcanyitásra vonatkozó kérelem fel lett töltve, és a térképmásolatot kinyomtattuk, hogy a 

Képviselő-testület  meg tudja  nézni.  A Baross és  a  Könyves  Kálmán utcai  lakók  azzal  a 

kéréssel fordultak a Képviselő-testület felé, hogy utcát szeretnének nyitni.  A Szegfű  utcát 

szeretnék meghosszabbítatni, valamint aláírásukkal kifejezték abbéli hozzájárulásukat, hogy 

az utcanyitáshoz szükséges területet biztosítják. 

Ez a dokumentum nem minden tulajdonos aláírását tartalmazza. Egy tulajdonos nem írta alá, 

ezért kértem a többieket, hogy békés úton beszéljék meg vele azt, hogy hozzájáruljon a terület 

rendelkezésre  bocsájtásáról.  Illetve  van  egy  drasztikusabb  megoldás  is,  amivel  eddig  az 

önkormányzat sohasem élt, a kisajátítás, de én ezt nem gondolom szerencsésnek.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Ha jól értem a szavaidat, akkor támogatjuk ezt a kérelmet.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

A kivitelezésről beszél alpolgármester asszony amiről szó lehet, ha úgy dönt a testület, hogy 

támogatja a kérelmet.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én a felmerülő lehetőségeket, és a gyakorlati hátrányokat mérlegelem.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Én tovább gondoltam ezt, és ha mi utat nyitunk akkor itt még útépítésről, közművesítésről is 

szó lesz. Van erre nekünk pénzünk? 

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én is gondoltam erre,  ezért  egy olyan határozati  javaslatom lenne,  amiben nem szerepel 

vállalt  határidő.  Az  ÉMÁSZ és  a  TIGÁZ ingyenesen  oda  fogja  vinni  a  közműveket,  a 

tulajdonosoknak  azért  kell  majd  fizetniük,  hogy  beálljanak  a  saját  telkükre.  Viszont  a 

szennyvíz  és  a  vízbekötést  nekünk  kell  majd  finanszírozni,  és  csak  utána  tudjuk  az  új 

tulajdonosokkal részletekben megfizettetni, ami kb. egy-két év alatt térülne meg.
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Kalcsó Tibor     képviselő  :

Erre van ellenpélda is, mert amikor az önkormányzat adott el  telket, a vevőkkel aláíratta, 

hogy minden közművet a saját költségükön vigyenek oda. Ez a megoldás ebben a helyzetben 

is  működhetne.  Viszont  az  a  kérdésem, hogy ha megnyílik  ez  az  utca,  hogy lehet  majd 

közlekedni  benne? Egy autó sem tudna megfordulni,  ezért  gyakorlatilag zsákutca lehetne 

csak.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Igen, zsákutca lehetne, vagy nagyobb területről mondanak le a tulajdonosok. Amit még nem 

néztünk meg, hogy a környező ingatlanok tehermentesek-e? Viszont ez nem az önkormányzat 

feladata, felelőssége.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Azt kérném, hogy ne halasztgassuk sokáig ezt a dolgot.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én azt gondolom, hogy a lehetőséget adjuk meg. 

Határozati javaslatom, hogy a Képviselő-testület elvi hozzájárulást ad a Szegfű és a Szőlő 

utca  és  a  179.  hrsz.-ú  kivett  közterület  közötti  megnyitásához  amennyiben  az  út 

kialakításához  szükséges  területről  valamennyi  tulajdonos  az  önkormányzat  javára  térítés 

nélkül lemond és az utca kialakításával kapcsolatos valamennyi költséget viseli.

Az  utca  közművesítését  a  jövőbeni  pénzügyi  helyzetének  függvényében  vállalja 

megvalósítani  az  önkormányzat  határidő  vállalása  nélkül  az  ingatlantulajdonosok 

közműfejlesztési hozzájárulásával.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Mit értesz az alatt, hogy az összes költséget a lakók fizetik?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Az utcakialakítással  kapcsolatban a kimérést,  megosztást, majd az utca összevonásának a 

költségeit valamint a földhivatali bejegyzést.
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Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Az  jutott  még  eszembe,  hogy  a  tulajdonosokon  kívül  az  esetleges  haszonélvezők  és  a 

jogosultak is hozzá kell járuljanak, hogy ez kivitelezhető legyen.

Urbán Attila     képviselő  :

Én is a Könyves Kálmán utcában lakom, és az aláírások egy részét látom csak. Hogyan fog 

pontosan ez a földkimérés történni?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Azt, hogy az utcát hogyan fogják kijelölni, pontosan nem tudom, a térképen viszont látszik, 

hogy hogyan lehet az utat kialakítani. A munkálatokat egy munkarészben elvégzi a földmérő.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Az a telek, amelynek a tulajdonosa nem írt alá, hol helyezkedik el?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Ez a 164/3 hrsz.-ú telek.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

75/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

elvi hozzájárulást ad a Szegfű és a Szőlő utca és a 179. hrsz.-ú kivett, közterület közötti rész 

megnyitásához, amennyiben az út kialakításához szükséges területről valamennyi tulajdonos 

az  önkormányzat  javára  térítés  nélkül  lemond,  és  az utca  kialakításával  kapcsolatos 

valamennyi költséget viseli.

Az  utca  közművesítését  a  jövőbeni  pénzügyi  helyzetének  függvényében  vállalja 

megvalósítani  az  önkormányzat  határidő  vállalása  nélkül,  az  ingatlan  tulajdonosok 

közműfejlesztési hozzájárulásával.
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3. HEP felülvizsgálat kezdése

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az egyenlő  bánásmódról  és az esélyegyenlőségről  szóló 2003. évi CXXV. törvény 31. § 

értelmében az önkormányzatoknak 5 évre szóló programot kell készíteni, és ezt kétévente át 

kell tekinteni. 2014 óta jelentős változások történtek, ez indokolja a program felülvizsgálatát, 

amelyhez a Képviselő-testület döntése szükséges. 

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

A Jókai utcában élők kérhetnék azt, hogy figyelembe vegyék a program keretein belül azt, 

hogy visszafolyik a szennyvíz?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Igen lehet kérni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Határozati javaslatom Kartal Nagyközség Képviselő-testülete áttekintette a HEP programját 

és elrendeli annak felülvizsgálatát.

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

76/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

áttekintette a Helyi Esélyegyenlőségi Programját és elrendeli a felülvizsgálatot.

Határidő: 2016. november 30.

Felelős: polgármester
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4. Kalmár László kérelme

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Kalmár László Deák F. utcai lakos azzal a kérelemmel fordult az önkormányzat felé, hogy a 

háza előtt lévő terület rendezéséhez járuljon hozzá a Képviselő-testület. Tudomásom szerint 

ez a felújítás már megvalósult, ami a bejáró térkövezéséből állt. A közterületből nem vett el, 

pusztán tájékoztatta a Képviselő–testületet.

Aki azzal egyetért, hogy a fenti kérelmet utólag tudomásul vegyük, az kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

77/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

hozzájárul ahhoz, hogy Kalmár László Kartal, Deák F. u. 4. szám alatti lakos a Deák F. u. 4. 

szám előtti közterületet burkolattal lássa el.

1
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5. Juhász Ferenc kérelme

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Juhász Ferenc Árpád F. utcai lakos azzal a kéréssel fordult az önkormányzathoz, hogy egy 

építési  telket  szeretne kérni  tőlünk,  aminek fejében egy Sajóbábonyban lévő  ½ tulajdoni 

hányadú ingatlant  tudna felajánlani,  ahol  a volt  felesége él.  Én nem gondolom, hogy az 

önkormányzatnak szüksége lenne egy Sajóbábonyi ingatlanra, pláne ezekkel a feltételekkel.

Kérem a hozzászólásokat.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Ennek a kérelemnek a keltezése májusi, nem tudom azóta aktuális-e még.

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

A kérelmezőnek lényegesebb változás azóta az élethelyzetében nem történt.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Aki  azzal  egyetért,  hogy  Juhász  Ferenc  kérelmét  elutasítsuk,  az  kérem,  kézfelemeléssel 

szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

78/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

Juhász Ferenc Kartal, Árpád F. u. 77. szám alatti lakos kérelmét elutasítja, mert nincs olyan 

ingatlan a tulajdonában, amelyen kérelmező faházat tudna elhelyezni.

1
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6. Játszótér helyének meghatározása

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A nyárra terveztük a játszótér felépítését, amivel kapcsolatban már hozott egy határozatot a 

Képviselő-testület. Azért csúsztunk ennek a kivitelezésével, mert utánanéztünk a gazdasági 

helyzetünknek,  mérlegeltük  a költségeket,  aztán jött  egy ötlet  ifj.  Száraz  Zoltántól  aki  a 

pénzügyi bizottság tagja, hogy próbáljunk meg saját kútfőből játszótéri eszközöket készíteni, 

így lényegesen jobban jönnénk ki  anyagilag.  Csak azokat  az eszközöket vásároljuk meg, 

amiket az önkormányzat közfogalkoztatott dolgozói nem tudnak elkészíteni.

Ez ügyben felvettük az ÉMI-vel a kapcsolatot, kétszer is tárgyaltunk velük, elmondtuk az 

elképzeléseinket, amiket szeretnénk megvalósítani a játszótérrel kapcsolatban. Folyamatosan 

kapcsolatban leszünk, aminek természetesen díja van, ez kb. 30-40 ezer Ft, de hozzáteszem 

az engedélyezésnek is lesz kb. 100-120 ezer Ft díja, ami független attól, hogy saját erőből 

készítjük el a játékokat vagy sem. Viszont ezzel az eljárással 3-4 millió Ft-ot meg tudunk 

spórolni,  hiszen a teljes költség kb. 8-10 millió Ft  lesz. A játszótér jövőbeni területéről  a 

Képviselő-testület úgy határozott, hogy a bölcsőde melletti részen készüljön el. Ezen belül 

több variáció is felmerült, ezért szeretném, ha most erről döntenénk. Fényképek készültek a 

területről, amit képviselő társaim megkaptak.

Az egyik lehetőség a teniszpálya mögötti  kis rész,  amit  a József Attila utca felől  lehetne 

megközelíteni, a másik lehetőség a teniszpálya melletti rész, a harmadik a bölcsőde melletti 

rész, ami azért nem előnyös, mert ott helyezkedik el az Invitel adóvevője.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Én javasolnám kizárni a bölcsőde melletti részt, mivel a kicsik alvásidejét megzavarhatja a 

játszótéri ricsajozás.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Én szeretném, ha egy minőségi játszóteret készítenének, mert sok a gyerek és ne kelljen más 

településre azért elmenni, hogyha játszani szeretnének.

1
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Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Eredetileg én is így gondolkodtam, de abból kell kiindulnunk, hogy a katalógusban szereplő 

játékokat is valakik készítik. Ha megvan az a tanácsadónk, aki pontosan megmondja, hogy mi 

az ami megfelel a szabványoknak, akkor miért ne spórolhatnánk? 

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Beszéltem vállalkozókkal is, akik támogatnák pénzösszeggel a játszótér kialakítását.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az ÉMI-nél megmutattam egy ügyintézőnek, hogy milyen elemeket szeretnénk megvásárolni 

katalógusból, amire több esetben az volt a válasz, hogy nem felel meg a szabványnak, ez 

meglepő volt számomra. Az óvodában a babaházat közfoglalkozatottak készítették, és van 

olyan minőségű, mint a hatvani játszótéren található.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

A buszmegállót  is  szépen megcsinálták  a  közfoglalkoztatottak.  Engem nagyon érdekelne, 

hogy mikor valósulhat meg ez a beruházás?

Szarvas Csaba     képviselő  : 

A faanyag már meg van rendelve.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Elkezdődött  az  iskola,  ami  azt  jelenti,  hogy  a  közfoglalkoztatott  munkaerő  nagy  része 

felszabadul, hiszen egész nyáron az óvodákban, iskolákban segítkeztek. Így minden erővel a 

játszótérre tudunk majd összpontosítani.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Azt  kérném,  hogy  az  eszközök  elkészítésénél  vegyék  figyelembe,  hogy a  felsőtagozatos 

gyerekek is használni fogják. 

Valamint a faluközpontra szánt két telket is jó lenne felhasználni már valamire.

1
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Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az egy nagyon szép nagy terület, fel kell venni a Posta vezérigazgatóságával a kapcsolatot és 

közös  koncepcióban  gondolkodni.  Oda  egy  komoly  beruházás  kell,  hogy  majd 

megvalósuljon.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Visszakanyarodva a játszótérhez szeptember vége lehetséges?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Igen szeretnénk ezt az időpontot tartani.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Ha a helyet meghatározzuk, akkor az építkezés már elkezdődhet.

Langa Gábor     Pénzügyi Bizottság elnöke  :

Ha a teniszpálya melletti részen lenne, akkor a rendezvényeknek nem lenne helyük.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Nem zavarná a rendezvényeket sem, elférne.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Szeretném megkérdezni, hogy a József A. utcával szemközti részen vannak kerítések mellette 

hagyjunk ki területet, vagy közvetlen a kerítés mellett kezdjük az építkezést?

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

A játszóteret teljesen körbe kell keríteni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Aki azzal egyetért, hogy a játszótér a teniszpálya mögötti háromszög területén épüljön meg, 

kézfelemeléssel szavazzon.

1
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

79/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

úgy  dönt,  hogy  a  játszótér  a  teniszpálya  mögötti  háromszög  területén  épüljön  meg,  a 

gyermekek biztonsága érdekében körbekerítve.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

A piactéri  focipályával kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a gyerekek megkerülve a 

kaput átmásznak a kerítésen, én rájuk szóltam. Kérek mindenkit, hogy figyeljünk erre oda, és 

figyelmeztessük a gyerekeket a helyes viselkedésre.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Ezúton szeretném megköszönni a kartaliak nevében a képviselők által  felajánlott egy havi 

tiszteletdíjukat a játszótér felépítéséhez.

7. SZMSZ elfogadása

Előadó: Balogh Zoltánné jegyző

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Az  SZMSZ-t  a  2016.május  25.-i  ülésen  tárgyalta  a  Képviselő-testület.  Azért  nem  lett 

elfogadva, mert rövid volt az idő a tartalom megismerésére. Kérném a testületet az SZMSZ 

elfogadására.

Annyi  a  változás a  feltöltött  anyaghoz képest,  hogy a  hatályba lépés  napja  október  1-re 

módosulna. Valamint a végén a polgármester aláírása változik, hiszen azóta lemondott.

1
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Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Mivel a választás időpontja 2016.október 2. ezért szerintem célszerűbb lenne ezt az időpontot 

megvárni az elfogadással.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az SZMSZ-t bármikor lehet módosítani, ezért szerintem most el lehet fogadni.

A Képviselő-testület amennyiben elfogadja az SZMSZ módosítását, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzunk!

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

5/2016.(IX.01.) számú 

rendelete

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)

Alpolgármester asszony szünetet rendel el.

A szünet után a Képviselő-testület 8 jelenlévő taggal folytatja az ülést.

8. Közbeszerző  kiválasztása  a  kartali  Játéksziget  Napköziotthonos Óvoda 

felújításához

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Úgy gondolom már mindenki értesült arról, hogy végre „megtört a jég” és Kartal nyert 30 

millió Ft-ot pályázaton, az óvoda felújításához. A nyár folyamán Szarvas Csaba képviselő 

társam  a  közfoglalkoztatott  dolgozókkal  saját  erőből  sok  minden  munkát  elvégeztek  az 

óvodában.  Azt  az  ablakot,  ami  balesetveszélyes  volt azonnal  kicseréltük.  Az  előző 

véleménnyel ellentétben nem volt életveszélyes, hanem balesetveszélyes.

1
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A pénzügyi osztály vezetőjének szeretném megköszönni a munkáját, hiszen ezt a pályázatot 

is ő írta meg és nem vettünk igénybe pályázatírót.

Nem  kis  beruházásról  van  szó,  amihez  közbeszerző  szükséges,  mivel  annyira  szakma 

specifikus maga a közbeszerzési eljárás. Három árajánlatot kértem, amiből kettő érkezett meg 

a mai napig. A KÖKI-Innováció Kft. (Szeged) 700.000 Ft+áfa, a CSENDES Consulting Kft. 

(Budapest) árajánlata 575.000 Ft+áfa összegű. A pénzügyi vezetőt kérdeztem az árajánlatok 

realitásáról, szerinte ezek az árak reálisak.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Az a kérdésem, hogy a pályázati összegből ez kifizethető-e?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Nem, a pályázat összege csak a beruházásra használható fel.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Próbáltál konzultálni esetleg a Csendes Consulting Kft.-vel arról, hogy tudna-e engedni az 

árajánlatban szereplő összegből?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Megpróbálhatjuk, semmit nem veszítünk vele. Azt elmondanám, hogy a beruházás miből fog 

állni.  Külső  hőszigetelés  10  cm-es  hungarocellel,  színezés,  dryvit réteg,  a  földszinten 

nyílászáró csere, két új kazán, teljesen új kazánház, a fűtőtestek maradnak, viszont a szelepek 

ki lesznek cserélve.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

A régi radiátorok maradnak?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Igen  maradnak,  ezek  cseréje  már  nem  férne  bele  a  költségvetésbe,  ezzel  kapcsolatban 

szerelővel már egyeztettem.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Az a probléma, hogy ezek az új kazánok az öntöttvas radiátorokat már nem tudják jól kezelni. 

Bár ezt majd a kivitelező elmondja.

1
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Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Ezt megcáfolnám, mint tudjuk volt egy kazáncsere program, és nálunk a családban is volt 

csere, és az öntöttvas radiátorokkal kiválóan működnek a kazánok. 

Urbán Attila     képviselő  :

Nálunk pedig nagyon nem működött egy Bosch kazán, ki kellett cserélni.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Én  úgy  gondolom,  hogy  minden  olyan  beruházás  ami  Kartalon  elkezdődik  azt  kartali 

vállalkozóval  csináltassuk  meg,  hiszen  az  az  összeg vissza  is  forog,  valamint  kartali 

embereknek ad munkát. És ez még azt is bizonyítja, hogy kellene egy műszakis munkatársat 

foglalkoztatnunk, és nem kellene közbeszerzőt fizetnünk.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A műszakis az nem közbeszerző.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Én javasolnám, hogy döntsünk most a közbeszerző személyéről, azzal a kitétellel, hogy ha 

sikerül az összegből alkudni, akkor az alacsonyabb összegű árajánlatot fogadnánk el.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Folytatva  a  felsorolást  prioritás  szerint  a  meglévő  bojler  le  lesz  cserélve,  a  földszinten 

komplett vízvezetékcsere lesz.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Volt egy szülői értekezlet az óvodában, ahol elhangzott, hogy lehetséges több napig nem lesz 

nyitvatartás az óvodában, amíg a munkálatok tartanak. Nyilván meg lehet majd ezt beszélni a 

vállalkozóval, hogy olyan időszakban végezze a munkálatokat, hogy ne kelljen ezért az egész 

alsó szintet lezárni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Amikor megnyertük a pályázatot, az első dolgom az volt, hogy titeket értesítselek, majd a 

második, hogy feltegyük a honlapra. A harmadik az volt, hogy az óvodavezető asszonnyal 
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beszéljek. Ő tisztában van azzal, hogy régóta nem sikerült pályázatot nyernünk, és mekkora 

jelentősége van a mostani lehetőségnek. 

Én már akkor biztosítottam őt arról, hogy a munkálatok maximum egy-két nap fennakadást 

okozhatnak, de a gyerekeket egy másik csoportba költöztetjük erre az időre.

Viszont meglepődtem, hogy miért nem az örömét fejezte ki az óvodavezető asszony a szülői 

értekezleten. 

Aki azzal egyetért, hogy felvegyem a kapcsolatot a Csendes Consulting Kft. vezetőjével, és 

egy kedvezőbb összegben megállapodjunk, az kérem, kézfelemeléssel szavazzon!

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

80/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

felhatalmazza az alpolgármestert,  hogy a Játéksziget  Napköziotthonos Óvoda felújításával 

kapcsolatos közbeszerzési eljárás teljes körű lebonyolítása érdekében vegye fel a kapcsolatot 

a  Csendes  Consulting  Kft.  ügyvezető  igazgatójával  és  az  ajánlatában  szereplő  díjtól 

kedvezőbb ajánlatot érjen el. 

Felelős: alpolgármester

Határidő: azonnal

2
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9. Választásról tájékoztató.

Előadó: Balogh Zoltánné jegyző

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Én elsősorban az időközi választásról szeretnék beszélni. 2016. október 2-án lesz megtartva a 

népszavazással egyidőben. Az értesítőket augusztus 15-ig mindenkinek meg kellett kapnia. A 

Választási  Iroda  a  központi  névjegyzékből  leválogatott  adatok  alapján  postázta  ki  a 

népszavazásos értesítőkkel  együtt.  Az ajánlóíveket  az a jelölt,  aki  polgármester jelöltként 

indul, 08.15-08.29-ig kérhette ki, itt a Helyi Választási Irodában. A leadási határideje 08.29 

16.00 óra volt. Ez idő alatt öt fő kérte el az ajánlóíveket, és mind az öt fő vissza is hozta, 

mindegyiküknél a törvény által előírt feltételek teljesültek. A Választási Bizottság még a hétfő 

esti  ülésén nyilvántartásba is  vette  mind  az  öt  jelöltet.  Ezután  a  leadási  határidő  napján 

sorsolni  kellett  a  szavazólapon  szereplő  jelöltek  sorrendjéről,  ezt  a  HVB szintén  hétfőn 

elvégezte. Ennek alapján a polgármester jelöltek a szavazólapon szereplő sorrend szerint:

• Oláh Klára Mária független jelölt

• Jakócs Gábor Endre Munkáspárt jelöltje

• Szarvas Csaba független jelölt

• Zsiga Mihály független jelölt

• Gergely László független jelölt

A szavazólap  jóváhagyása holnap lesz,  a NVI a  mintát  a mai  napon a  rendelkezésünkre 

bocsájtotta. A sorrend alapján a jelölteket szerepeltette, amit átnéztünk és hibátlan volt. A 

HVB hagyja jóvá, majd ez alapján fogja a NVI a nyomdába továbbítani. Ami most talán egy 

kicsit  könnyebbség  nekünk,  hogy  az  NVI  ebben  az  időközi  választásban  sok  feladatot 

átvállalt.  Nem  ez  az  első  időközi  választásom,  és  sajnos  volt  egy  botrányos  helyi 

népszavazásunk is, ilyen sok segítséget egy esetben sem kaptunk, mint most. Az értesítőket 

kérés  nélkül  határidőre  kiküldték,  a  szavazólap  mintát  egy nappal  az  ígért  időpont  előtt 

megkaptuk, reméljük ez a hozzáállás a választásokig kitart majd. Október 2-ig már nem lesz 

olyan sok feladatunk, a 09.16-i határidő még egy nagyon fontos időpont, amikor a jelöltek, 

illetve a jelölőszervezetek a Választási Bizottságokba delegáltakat küldhetnek. Kartalon hat 

szavazókör működik, és mindegyikbe lehet delegáltat küldeni, a delegáltaknak és a választott 

tagoknak teljesen azonos a munkájuk, annyi a különbség hogy a választottak kapnak egy kis 

tiszteletdíjat,  a  delegáltak  viszont  nem.  A következő  határidő  a  09.30-a  lesz,  amikor  a 

névjegyzékeket zárjuk. Három szavazást kell majd zárni, kartali népszavazás, kartali időközi 
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választás, és a versegi népszavazás. A múlt héten választási értekezleten voltam, a főjegyző úr 

minden második mondatában Kartalt kiemelte, hogy elsősorban a népszavazás eredményeit 

várják, Kartalról is. Pest megyében egyedül nálunk lesz időközi választás, országszerte 12 

helyszínen.  A papírurnákat  le  fogják  cserélni,  a  híradásokban azt  mondják,  hogy minden 

szavazókörben egy db műanyag urnát fognak kapni. Három urnát fognak zárni, két urna a 

szavazókörben plusz a mozgóurna.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Szeretném megkérdezni, hogy a Fidesz támogatást ki kapta meg?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Egyelőre nincs Fidesz támogatás, mivel négy független jelölt van és egy munkáspárti jelölt.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A munkáspárti jelöltön kívül mindenki függetlenként indul.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Akkor hivatalosan már kampányidőszak van?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Kampányidőszak  hivatalosan  a  választás  kiírásától  van.  A  választási  eljárási  törvény 

módosult, már nem a szavazás napját megelőző 24 óráig, hanem a kampánytevékenység a 

szavazás napján este 19 óráig tart. Tehát nincs kampánycsend, annyit kell csak betartani, hogy 

a szavazókörök 150 méteres körzetében nem lehet kampánytevékenységet ellátni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Van-e  egyéb  kérdés,  hozzászólás  jegyző  asszony  tájékoztatójához?  Aki  elfogadja  jegyző 

asszony tájékoztatóját, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

81/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

a 2016. évi időközi választásról szóló jegyzői tájékoztatót elfogadja.

10. Haszonbérleti díjak megállapítása

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az önkormányzatnak van kb. 12 ha nagyságú földtulajdona, amire haszonbérleti szerződések 

vannak  kötve.  Ezeket  a  szerződéseket  4  évre  szoktuk  megkötni,  több  bérlő  is  van.  A 

haszonbérleti díj 2.22 Ft/m2, aminek az összege 2009 óta nem változott. Ezzel kapcsolatban 

Kalcsó Tibor képviselő társam véleményét.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Van a temető mellett kb. 2-3 ha nagyságú földterületünk amit szerintem Ács László használ. 

Ezt  a területet  külön kell  kezelnünk a  mérete  miatt,  hiszen minél  kisebb egy föld  annál 

bonyolultabb  művelni.  A  mindenkori  támogatásnak  a  felét  fizetheti. Tavalyi  évben  a 

támogatás 60-70 ezer Ft/ha volt.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A határozati  javaslatom az, hogy az önkormányzat tulajdonában álló szántó művelési ágú 

földterületet 4 évre adjuk haszonbérbe. A bérleti díjat a 2 ha-os és az azt meghaladó területek 

esetében 35.000 Ft/ha/év-ben, a 2 ha-t meg nem haladó szántó területek esetében 2,5 Ft/m2-

ben állapítsuk meg.

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

82/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

az  önkormányzat  tulajdonában  álló,  szántó  művelési  ágú  földterületet  4  évre  adja 

haszonbérbe.

A bérleti díjat a 2 ha-os és az azt meghaladó területek esetében 35.000 Ft/ha/év-ben állapítja 

meg.

A bérleti díjat a 2 ha-t meg nem haladó szántó területek esetében 2,5 Ft/m2-ben állapítja meg.

11. A 2015. évi temető viharkár rendezéséről tájékoztatás kérése

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Tavaly nyáron volt az ominózus viharkár, ami a biztosító felé be lett jelentve. A biztosító a 

korhadt fáktól kezdve sok mindenre hivatkozott,  miszerint nem kell  a kárt  megtéríteniük. 

Tudomásom szerint négy családnak a sírköveit rongálta meg jelentősen a vihar.

A biztosítóval felvettem a kapcsolatot, írtunk is egy elmarasztaló levelet, valamint az alkusz 

céggel is leveleztünk, és személyesen is beszéltünk, tőlük még lehetséges, hogy várhatunk 

plusz  kompenzációt.  A biztosító  felé  én  erősen  utaltam  arra,  hogy  ha  nem fognak  egy 

számunkra  is  megfelelő  összegű  kártérítést  kifizetni,  akkor  elbúcsúzunk  egymástól. 

Megnéztem a szerződést, amit tavaly kötöttünk. Olyan engedményeket tartalmaz, amiket ha 

2017.12.31-ig felmondjuk a szerződést, akkor vissza kell fizetnünk. Tehát jelenleg nem érné 

meg felmondani a szerződést.

Langa Gábor     Pénzügyi Bizottság elnöke  :

Milyen összegű kár keletkezett?
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Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Családonként eltérő összegű károk keletkeztek a temetőben.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Ezek a családok már nagyon régóta várnak arra, hogy a kárukat az önkormányzat a biztosító 

révén  megtéríti.  Ezek  az  emberek  már  nagyon  el  vannak  keseredve  amiatt,  hogy  az 

önkormányzat ennyire cserbenhagyja őket.

Úgy  gondolom,  hogy  valamilyen  szinten,  valamennyi  pénzösszeggel  segítenünk  kellene 

nekik a bajban, ezzel jelezve feléjük, hogy mi mellettük állunk.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Amikor  valakinek  a  közeli  hozzátartozójának  a  sírját  megrongálja  a  vihar  az  nagyon 

megérinti  lelkileg.  Ha a  biztosító  nem is  fizet,  az alkusz  cég biztosan fogja  valamennyi 

összeggel kompenzálni ezt.

Én azt javaslom, hogy egyenlően 50.000 Ft-ot adjunk minden károsultnak.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Én ezt nem tartom jónak, mivel akinek 50.000 Ft-os kára volt az teljesen kártalanítva lesz, 

akinek pedig több az meg csak részben. Szerintem tegyünk különbséget a kár nagyságától 

függően.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Ha jól  tudom 200-300 ezer Ft  körüli  a kár.  Szerintem ezt  fizessük ki  a károsultaknak, a 

biztosítóval pedig mi rendezzük le, hogy fizessenek.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Ez az összeg az, amit már megtérítettek. A kár összegét nem tudjuk.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Valamilyen kárbejelentésnek kellett lennie, és biztosan felbecsülte valaki a kárt.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Javaslatom az, hogy hozzunk határozatot egy elvi hozzájárulásról a támogatásról a temetői 

károkhoz, és a következő rendes testületi ülésen pedig a konkrét kárösszegeket megbeszéljük.
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Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze! 

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

83/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

úgy dönt, hogy a 2015. évi temetői vihar károsultjait részlegesen kártalanítja. Kéri, hogy a 

következő ülésre a károsultak a helyreállításról szóló számlákat adják le.

Felelős: jegyző

Határidő: következő ülés

12.Kartal, Mártírok u. 6. szám alatti ingatlan önkormányzati tulajdonba kéréséről 

döntés

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Dr. Gyöngy Mónika képviselő társamat megkérem ismertesse a napirendi pont tartalmát.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Jegyző asszonynál vannak a pontos adatok az ingatlanról kérem a segítségét az ismertetésben.

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

A Mártírok út 6. szám alatti 660/1 hrsz.-ú ingatlanban a Magyar Állam szerzett egy tulajdoni 

hányadot. A 2013. évi CXVIII törvény alapján jóváhagyta az országgyűlés, hogy a Magyar 

Állam tulajdoni hányadát a helyi önkormányzatok megkaphatják. Volt már erről egyszer egy 

véleménykutatás  ami  alapján  a  Képviselő-testület  úgy döntött,  hogy  mi  ezt  kérjük,  csak 
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valami miatt az önkormányzat mégsem kapta meg. A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt.-vel 

felvettem a kapcsolatot, és megbeszéltem velük, hogy ha az önkormányzat úgy határoz, hogy 

ingyenesen kéri a tulajdonába átadni ezt az állami tulajdonrészt és ezt megküldjük a MNV 

Zrt. felé akkor átadják önkormányzati tulajdonba.

Tehát arról kell ma határozni, hogy a Magyar Állam tulajdoni hányadát a Kartal Nagyközségi 

Önkormányzat kéri-e ingyenesen tulajdonba átadni?

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

És esetleg ezt már össze tudjuk kötni az eladási szándékkal?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Ennek az ingatlannak még nem tudjuk a pontos értékét.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

A következő rendes testületi ülésig ez várhatóan letisztázódik? Szeretném kérni a következő 

rendes testületi ülésre napirendi pontnak felvenni az értékesítést.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Szeretném megtudni, hogy átíratási költség vagy bármilyen más költség felmerülhet-e?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Szerintem nem lesz költség, de utána fogunk nézni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az önkormányzat kéri a tulajdoni hányad ingyenes átadását a Magyar Államtól. Aki ezzel 

egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

84/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

Kartal  nagyközség  közigazgatási  területén  fekvő,  660/1  hrsz.-ú,  a  természetben  Kartal, 

Mártírok u. 6. számú ingatlanból a Magyar Állam tulajdonát képező 2/6 tulajdoni hányadot 

kéri ingyenesen átadni a Kartal Nagyközségi Önkormányzat tulajdonába.

Felhatalmazza  az  alpolgármestert,  hogy  a  szerződést  a  helyi  önkormányzat  nevében 

megkösse.

Határidő: 2016. december 31.

Felelős: Oláh Klára Mária alpolgármester

13. Fogorvos magánpraxis engedélyezésének az újratárgyalása

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Felkérem Szásziné Győri Éva képviselő társamat, hogy ismertesse a napirendi pont tartalmát.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Azért  kértem,  hogy  beszéljünk  erről,  mert  sok  visszajelzés  érkezett  hozzám  azzal 

kapcsolatban, hogy sokszor csak egy hónapra előre kapunk időpontot a fogorvosi rendelésre. 

Amikor  határoztunk arról,  hogy a fogorvosi  magánpraxist  engedélyezzük,  akkor  szó volt 

bérleti díjról, de ezt az összeget nem konkretizáltuk.
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Mi  lenne  ha  valami  nagyon  minimális  bérleti  díjat  megállapítanánk,  de  ez  ne  kerüljön 

befizetésre, hanem ebből az összegből apránként újítsák fel a rendelőt?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Az hogy bérleti díjat meghatározunk az egyértelmű, az hogy ezt az összeget milyen módon 

forgatja vissza az leellenőrizhetetlen.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Én azt gondolom, hogy egy magánpraxisban nem potyoghat a csempe. Biztosan meg fogja 

ezt a fogorvos oldani. Határozzunk meg egy bérleti díjat.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én személyesen megnéztem a rendelő állapotát és felmértem azt. A felújítás csak pályázati 

összegből valósulhat meg. Erről dr. Gál József fogorvossal tárgyaltam, a pályázati pénzből 

való felújítást korrektnek tartotta.

Szeretném megkérdezni, hogy a 15.000 Ft bérleti díjjal ki ért egyet?

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Én kicsit többre gondolnék, 30.000 Ft-ra.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Legyen a kettő közötti összeg, 20.000 Ft.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Aki azzal egyetért, hogy a fogorvosi magánpraxist 2017.12.31-ig havi 20.000 Ft bérleti díjért 

engedélyezzük, az kérem, kézfelemeléssel szavazzon!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

85/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

hozzájárul  ahhoz,  hogy  a  Dentogál  Kft.  (képviseli  Dr.  Gál  József  ügyvezető)  a  Kartal 

Nagyközségi Önkormányzat tulajdonában álló Kartal, Mártírok u. 10. szám alatti fogorvosi 

rendelőben magánpraxist folytasson.

A magánpraxis  működésének  időtartamára  bérleti  díjat  állapít  meg,  melynek  összege  az 

engedélyezéstől 2017. december 31-ig 20.000 Ft/hó.

14. Szennyvízelvezetés problémájának megtárgyalása

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Megkérem Szásziné Győri Éva képviselőtársamat, hogy ismertesse a napirendi pont tartalmát.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

A Jókai utcában a fiamék vettek egy ingatlant. A szennyvíz két alkalommal is elöntötte az 

udvart. Alpolgármester asszony és a Víziközmű emberei ki is jöttek megnézni. Az utca lakói 

elmondták, hogy nem ez az első eset, és nagyon nehezen folyik le a víz. Folyamatosak a 

kisebb panaszok, de az igazi probléma akkor jön elő,  amikor nagy esőzések vannak és a 

szivattyú nem működik. A szerelők elmondták, hogy nagyon sok településen a jel közvetlenül 

a központba megy be, egyedül Kartalon nem. Ez azt jelenti, hogy nálunk csak egy lámpa 

jelzi,  ha  a  szivattyú  nem  működik.  Tehát  segítséget  csak  akkor  hívnak,  ha  ezt  valaki 

észreveszi. Jelen esetben egyik szivattyú sem működött, mert amelyik szivattyúnak át kellett 

volna vennie az elromlott szivattyú szerepét, az már eleve rossz volt. A szivattyú azért megy 

tönkre, mert az emberek popsitörlőtől kezdve sok mindent beledobálnak a csatornába, ami 
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bekerül a rendszerbe és a szivattyút eltömíti. Ilyenkor már ég a lámpa. De ha a szerelő nem 

tud jönni rögtön, akkor már a salakanyag ülepedik, és a szivattyú áll benne.

Tehát  az  egyik  probléma  az,  hogy  az  emberek  nem  használják  rendeltetésszerűen  a 

lefolyórendszert. A másik pedig az, hogy a jel nem megy be a központba és így a szerelők 

nagyon későn érnek ki. Volt olyan néni, aki a zuhanytálcába visszafolyó csúszós anyagon 

elesett.

Ezzel kapcsolatban írtam egy levelet alpolgármester asszony részére, és az ÁNTSZ felé is. 

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Csak hallottad vagy láttad is amit elmondtak?

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Ez  nem akkor  történt,  hanem az évek  során.  Érdekelne,  hogy az  önkormányzat  kapott-e 

válaszlevelet az ÁNTSZ-től? Amit én kaptam tőlük az kelt július 26-án amiben az áll, hogy 

„megtettük a szükséges intézkedést”  ezért  kérdezem hogy ez  a szükséges intézkedés mit 

jelent?

Gyakorlatilag két  dolgot  állapítottak meg.  2003-ban átadott  gravitációs szennyvízcsatorna 

hálózaton létesült 2 db emelő, de a beruházás során távjelzési rendszert nem építettek ki. A 

második, hogy a távfelügyelet kiépítése az üzemeltető munkáját és az érintett utca lakóinak az 

életét is megkönnyítené.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Igen kaptunk levelet az ÁNTSZ-től, amire megküldtük a választ. A levelezésről, ami köztem 

és Szásziné Győri Éva képviselő társam között, valamint a Daköv között zajlott, a testület 

többi tagja folyamatosan tájékoztatva volt.

Valóban  az  a  szerencsétlen  helyzet  fordult  elő,  hogy  mindkét  szivattyú  tönkrement.  A 

Dakövtől  visszamenőleg 6-7 évre  kértük le  a  panaszbejelentések  listáját,  ami  szerint  kb. 

háromszor volt a Jókai utcából bejelentés, a többi utcából pedig egyszer sem. Ezek a tények. 

A szennyvízelvezetés úgy valósult meg tizenhét évvel ezelőtt, hogy a kijelzőrendszert nem 

építették ki, azért mert nem volt rá anyagi keret. Magát a rendszert Hartó Mihály minden 

reggel ellenőrzi. A Daköv is azt ajánlotta, hogy a lakosok ha észreveszik, hogy az átemelőnél 

világít a lámpa akkor szóljanak be.

Próbálunk megoldást találni a kialakult helyzetre, amire az ÁNTSZ is felkért minket. De a 

megoldás mindig ott  kezdődik,  hogy anyagi  vonzata van.  Átemelőnként  kb.  1  millió Ft, 
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illetve  az  éves  üzemeltetési  költség,  összesen  tehát  kb.  8-10  millió  Ft-os  beruházásról 

beszélünk. Elmentem Ritecz Györgyhöz jegyző asszonnyal együtt, aki tájékoztatott minket, 

hogy a fenti beruházás várhatóan a 8-10 M Ft-ot meghaladja. Sajnos jelenleg erre pályázni 

nem tudunk az a kérdés, hogy honnan tudnánk átcsoportosítani erre összeget?

Az ÁNTSZ válasza annyiból áll, hogy Szásziné Győri Éva felhívására reagáltak, valamint, 

hogy  próbáljunk  megoldást  találni  a  helyzetre.  Itt  a  pillanat,  hogy  a  Képviselő-testület 

gondolkodjon  el  azon,  hogy  miből  és  hogyan  oldjuk  meg  ezt  a  helyzetet.  Várom  a 

javaslatokat.

Bognár László     képviselő  : 

Elég régi problémáról van szó, és el kell mondani azt, hogy a probléma mögött a lakossági 

felelőtlenség elég nagy súllyal  áll.  Annak idején  a  Császár  út  végén az  Oravecz  Imréék 

mellett dugult el rendszeresen az átemelő. Hartó Mihály meghívott, hogy menjünk el a telepre 

és  nézzük  meg,  hogy  milyen  oda  nem illő  dolgok  kerülnek  bele  a  csatornába.  Nyilván 

ezeknek az átemelő szivattyúknak van egy élettartamuk, de ami miatt meghibásodnak az a 

nem rendeltetésszerű használat. Ott a szennyvíztisztító telepen egy mechanikai szűréssel a 

nem szerves anyagot  megpróbálják kivonni  belőle,  hogy a rendszer  működni  tudjon, egy 

szabványkonténer  egy-két  hét  alatt  megtelik  az  oda  nem  illő  szilárd  dolgokkal.  A 

legextrémebbek:  esernyő  nyitott  állapotban,  komplett  sertés  bélrendszer,  kisebb  elhullott 

állatok is előfordulnak, hiába építik ki az átemelőknél az aprítót az csak a szerves anyagot 

tudja aprítani szilárd anyagot nem. Szásziné Győri Éva képviselő társam feltette facebookra a 

rendeltetésszerű  használatról  szóló  tájékoztatót.  Nem  lehet  elégszer  hangsúlyozni,  hogy 

napirenden tartsuk ezt a témát.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Ezt  szerettem volna mondani  én is,  hogy mi bármit  tehetünk, ha nem rendeltetésszerűen 

használják  a  rendszert,  akkor  a  meghibásodások  nem  fognak  megszűnni.  Akármilyen 

biztonsági  rendszerrel  elláthatjuk  a  gépeket  és  elkölthetünk  8-10  millió  Ft-ot  ha  a  fenti 

probléma nem szűnik meg. 

Amiben viszont  gondolkodom mindenféle  műszaki  végzettség  nélkül  az,  hogy  vannak  a 

lakásriasztók  amik  úgy  vannak  kialakítva,  hogy  telefontárcsázást  lehet  hozzá  igényelni. 

Nyilván ott valamiféle impulzust kap ez a dolog és feltárcsázza a megadott telefonszámot. Ez 

a megoldás szerintem pár-tízezer forintos tétel lenne. 

Ez olyan költség lenne ami még bevállalható.
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Kalcsó Tibor     képviselő  :

Akkor menjünk vissza az elejére. Amikor ez a rendszer épült, a falu legkritikusabb pontja a 

Jókai  utca  volt.  A házak  lejjebb  vannak,  mint  a  kiépített  rendszer.  Annak  idején  Urbán 

Imrével  32 hibapontot  soroltunk fel  ezzel  kapcsolatosan.  Nagyon sok pénzért  egy silány 

minőségű dolgot csináltak meg. Az első esőnél megtelnek az aknák vízzel.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Az akkori képviselők miért nem kifogásolták ezt?

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Kifogásoltuk a hibapontok felsorolásával.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Arról  van  szó,  hogy  az  önkormányzat  által  felsorolt hibapontok  ellenére  Ritecz  György 

átvette a rendszert, mivel ő az üzemeltetője. Jelenleg is ő az üzemeltető, ezért neki kellene 

gondoskodnia arról, hogy ez a rendszer működőképes legyen.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Neki kellene ezt most helyrehoznia.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A lényeg az, hogy akkor nem volt erre több pénz, és a Képviselő-testület nagy többségben így 

fogadta el, valamint volt egy bizottság, aki szó nélkül átvette.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

A  csatornahálózat  a  mi  tulajdonunk,  de  a  DAKÖV-nek  átadtuk  üzemeltetésbe.  Az  ő 

helyükben én nem mosnám kezeimet, hogy itt minden rendben van miközben egyik szivattyú 

sem működik. Ő felel azért, hogy ez a rendszer üzemszerűen jól működjön.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Mónikához csatlakoznék. A mai világban egy internetes hálózattal és egy sim kártyával simán 

meg lehet oldani azt, hogy valahol jelezzen a rendszer meghibásodás esetében. Ennek járjunk 

utána, hogyan lehetne megoldani és milyen költségből.
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Kalcsó Tibor     képviselő  :

Állítólag a DAKÖV-nek van egy új ötlete, hogy egy visszacsapó szelepet kellene felszerelni, 

ami a lakosok feladata lenne. 

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

A fedlapszint  alatti  szifonszinttel  rendelkező  lefolyók  esetében a felhasználó az  ingatlan, 

elöntés  elleni  védelmében  visszaáramlás  elleni  műszaki  védelem  házi  illetve  csatlakozó 

szennyvízhálózatban történő beépítésével biztosítja.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

A szelep hogy nyílik ki amikor kívülről nyomás van rajta?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Lezárhatjuk az ügyet azzal, hogy műszakilag utánanézünk ahelyett hogy találgatunk?

Balogh Zoltánné     jegyző  : 

Egy nagyon fontos dolgot azért hadd mondjak el az ÁNTSZ-nek írt válasszal kapcsolatban, 

amit Ritecz Györggyel egyeztetve készítettünk el.

Leírtuk, hogy a beruházás költsége átemelőnként 1 millió Ft, a távjelzési rendszer kiépítése 

pedig több mint 10 millió Ft lenne. A vizsgálat tárgyát képezi a továbbiakban a megvalósítás 

módja  is,  hogy  a  legoptimálisabb  megoldás  kerüljön  kivitelezésre.  És  az  üzemeltető 

tájékoztatása alapján a szennyvíztisztító rendszer a távfelügyelet nélkül is működőképes. A 

távjelzés a hiba elhárítását meggyorsítja.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Évához lenne egy kérdésem, hogy amikor az ÁNTSZ-nek ezt a levelet megírtad akkor te 

mérlegelted azt, hogy az ÁNTSZ ebben az ügyben az önkormányzatot fogja megkeresni?

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Körülbelül tisztában voltam vele, hogy ez lesz. De úgy gondolom, hogy amikor egy udvaron 

áll a mindenféle, akkor az fertőzéseket terjeszthet. A falunak és a lakosoknak az érdeke az, 

hogy itt ne legyen akármilyen járvány.
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Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Adott esetben nyilván nem ezt vártad az ÁNTSZ-től, hogy bírságolja vagy fenyegesse meg az 

önkormányzatot.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Nincs  a  levélben  fenyegetés,  tudtam,  hogy  ilyen  semmit  mondó  választ  adnak  majd. 

Tisztában voltam vele,  hiszen vezetőként  én is  írok  és  kapok leveleket.  Ugyanakkor  azt 

gondoltam, hogy maradjon nyoma annak ami történt, mert előfordulhat még nagyon sokszor. 

Ráadásul  az  utca  összeszaladt  és  ott  mindenki  mondta  a  magáét  Képviselőként 

kutyakötelességem a fertőzések elkerülése végett is jelezni a problémát.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Én az önkormányzatot kerestem volna meg, és nem riasztok külső hatóságokat.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Kiegészítésképpen én átérzem Mónika szavait, hogy mire utalnak. Én amikor védem a kartali 

lakosokat akkor az önkormányzatot is védem és nem gondolom hogy rögtön külső szerveket 

kell riasztani.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Én először neked szóltam.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én mentem is  rögtön,  de ez  ennél  bonyolultabb dolog.  Mivel  mi  nem vagyunk műszaki 

szakemberek,  ezért  felkértem Ritecz  György urat,  hogy  jöjjön  el  egy testületi  ülésre,  és 

mondja el a műszaki és anyagi részét egy lehetséges megoldásnak.

De ez nem egy olyan dolog, amit meg lehetne oldani egyik pillanatról a másikra. 

Szarvas Csaba     képviselő  : 

Azok a szivattyúk amik rosszak voltak gondolom meg lettek javítva.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Igen, így van.
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Szarvas Csaba     képviselő  : 

Tehát a hiba forrása el lett hárítva és nem igaz hogy nem lett lépés téve.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A hiba nem csak el lett hárítva, hanem a szerelők minden nap ott voltak, és én is ott voltam. 

Tehát azt állítani, hogy nem foglalkoztunk a dologgal azért ez túlzás! Meghívjuk Ritecz urat?

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Szerintem nem szükséges, hanem amit Mónika javasolt a hibajelzéssel kapcsolatban annak 

kellene utánajárnunk.

15. Pechó Ferencné kérelme

Előadó: Bognár László képviselő

Bognár László     képviselő  : 

Pechó Ferencné kolléganőm telefonált az ülés előtt nem sokkal,és egy kérelemmel fordul az 

önkormányzathoz melyet később írásban is benyújt majd, csak a tanévkezdés miatt jó lenne 

ha döntenénk róla.

Bognár László képviselő felolvassa a kérelmet, amely a jegyzőkönyv melléklete.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Kell a néptánc, kell a hagyomány és a tánc a gyerekeknek, ezért én maximálisan támogatom 

ezt a kérelmet.

Varga Zoltánné     pénzügyi-gazdasági iroda vezetője  : 

Én érdekelt vagyok a témában, mivel a fiam tavaly el kezdett táncolni, én azt javasolnám a 

Képviselő-testületnek, hogy ne tegyen különbséget a gyerekek között, és inkább adjuk több 

megbízási díjat Pechó Ferencnének.

Szarvas Csaba     képviselő  : 

A kérelem eredetileg arról szólt, hogy ingyen kérné a termet amit én támogatok, hiszen erre 

már volt precedens.
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Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Pechóné Jutka tud a pénzügyi-vezető felvetéséről?

Bognár László     képviselő  : 

Nem, ő a kérelembe ezt nem írta bele.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Én is a hagyományőrzést támogatom, de a diszkriminációra figyeljünk azért oda. Annak a 

tudatában hozzuk meg a határozatot, hogy vannak más csoportok is a Művelődési Házban.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Viszont ő adott be kérelmet, míg a többiek nem.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Azt javaslom, ne térjünk el az eredeti kérelemtől.

Bognár László     képviselő  : 

Viszont azt se felejtsük el, hogy ő valamit havonta ingyen nyújt.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Felkérem a pénzügyi csoport vezetőjét, hogy a bérleti díjakat gyűjtse ki, és ha nem olyan 

számottevő  az  összeg  akkor  töröljük  el.  Aki  a  kérelemben  foglaltakkal  egyetért,  kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

86/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

Pechó Ferencné kérelmére a Művelődési  Házban szervezett  néptánc oktatásáért  fizetendő 

bérleti díjat elengedi.

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője

Határidő: azonnal

16.ASP csatlakozásról pályázat benyújtásáról döntés

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Pályázzunk mindenre, amihez nem kell önerő.

Varga Zoltánné     pénzügyi-gazdasági iroda vezetője  : 

Én felvállalom a pénzügyi csoport nevében is, hogy megírjuk ezt az európai uniós pályázatot.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Köszönjük szépen!
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

87/2016.(IX.01.) számú 

h a t á r o z a t a

A Képviselő-testület

pályázatot nyújt be a KÖFOP-1.2.1.-VEKOP-16. azonosító jelű „Csatlakozási konstrukció az 

ökormányzati ASP rendszer országos kiterjesztéséhez.”

Tudomásul veszi, hogy a pályázat összege 7.000.000 Ft, amelyhez önerőt nem kell biztosítani.

Felhatalmazza  az  alpolgármestert,  hogy  a  pályázatot valamint  pozitív  elbírálás  esetén  a 

támogatási nyilatkozatot írja alá.

Felelős: alpolgármester

Határidő: azonnal

17. Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

− 1956-os emlékműhöz pályázatot  nyújtott  be az  önkormányzat,  melynek felállítását 

pozitív  elbírálás  esetén  október  23-án  szeretnénk  megünnepelni.  Az  emlékmű 

elhelyzekedéséről később döntünk

− Testvérvárosi pályázatot is szeretnénk beadni 

− Külső sporteszközökre beadásra került pályázat, várjuk az eredményt

− A műfüves pályára a pályázatot megnyertük, erről az értesítést még nem tettük ki a 

honlapra.  Az  önerő  5,6  millió  Ft  lett  volna,  helyette  3  millió  500  ezer  Ft  lesz. 

Szeptember végén el is kezdődhetnek a munkálatok és októberre várhatóan kész lesz

− Több mint tíz év után körzeti megbízottja lesz a falunak, szolgálati mobiltelefont és 

lakást biztosítunk neki. Autót az aszódi rendőrőrs ad neki.
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− Versegen falunapon vettünk részt jegyző asszonnyal, ahol a járási hivatal vezetője, az 

országgyűlés  alelnöke,  Vécsey László országgyűlési  képviselő,  az  adósságrendező, 

valamint a tankerületi igazgató is ott volt, tehát a kapcsolatépítés is sikerült

− A  vezetékes  telefonokra  szóló  szerződést  felmondtuk,  a  HFC-vel  kötöttünk  új 

szerződést. Eddig havonta 6-7 ezer Ft-ot  fizettünk, az új díj  990 Ft  lesz, valamint 

egymás között ingyenesen beszélhetnek az előfizetők. A wifi  hot-spot részben már 

kiépült,  az  alsó-felső  tagozatos iskolában és a  Petőfi  téren már  működik.  Itt  nem 

álltam meg, ingyenes, magas teljesítményű internetet kértem az alsó-felső tagozatos 

iskolába és az óvodába is. 

− A térfigyelő  kamerarendszer  kiépítésre fog kerülni,  most  még nem tudok összeget 

mondani, de jelentős lesz a beruházás összköltsége 

Langa Gábor     Pénzügyi Bizottság elnöke  :

Ehhez kapcsolódóan lenne egy javaslatom. Le kellene ülni a mezőgazdászokkal, Tangazdaság 

képviselőivel és lezárni a mezőgazdasági utakat, csak egy párat szabadon hagyni hogy ne 

legyen a faluba ki-be járás és azt a pár helyet bekamerázni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Többször  végeztünk  helyszíni  bejárást  a  nagyközségben.  Minden bekötő  utat,  oszlopokat 

felírtunk, ami alapján feltérképeztem, hogy hány db kamera kell, és ezt ingyen felszerelik 

majd. Erről hozok a testület elé majd javaslatot. Az aszódi rendőrkapitánnyal jó kapcsolatot 

építettünk  ki,  hetente  hív.  A betörési  hullámkor  két  csoport  volt,  az  egyiket  elkapták,  a 

másikkal kapcsolatban még tart a nyomozás.

Langa Gábor     Pénzügyi Bizottság elnöke  :

Egy kartali őrséget is létrehozhatnánk, én személy szerint havonta egy éjszakát bevállalok, 

hogy saját autóval kimegyek. Szedjünk össze embereket, hogy minden éjjel legyen valaki kint 

a faluban.

Dr. Gyöngy Mónika     Művelődési és Szociális Bizottság elnöke  : 

Szeretném megkérdezni,  hogy jól  értettem-e azt,  hogy a kamerarendszer nem fog pénzbe 

kerülni? 
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Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Kb.  18  Millió  Ft  az  az  összeg  amit  majd  nem kell  kifizetnünk.  Persze  ennek  lesz  egy 

feltételrendszere, amit majd testület elé hozok.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Annyit hozzátennék, hogy egy hasonló rendszer már kiépült Jászfényszarun és gyakorlatilag 

megszűnt a bűnözés.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

A  cég  elküldte  a  kamerák  által  készült  képanyagot,  és  ki  lehet  választani,  hogy  mire 

fókuszáljon a kamera. Én arra gondolok, hogy a rendszámot kellene látni.

− Augusztus  20-án  átvettem  az  új  kenyeret.  A  tavalyi  évben  nem  képviselte  az 

önkormányzatot  senki  a  templomban,  emiatt  sajnos  voltak  is  negatív  hangok.  A 

hivatalban a vitrinbe kitettük és reméljük egy évig ki fog tartani.

− Október 1-jén kukoricafesztivál keretében a Szülőföldünk Kartal Alapítvány 10 éves 

fordulója  is  meg  lesz  ünnepelve.  Képviselő  társaimat  kérem,  vegyenek  részt  az 

eseményen.

− Október 8-án lesz a szüreti felvonulás, várjuk a kartaliakat egy közös hagyományőrző 

szórakozásra.

Kalcsó Tibor     képviselő  :

Szeretném  jelezni,  hogy  irtózatos  a  parlagfű  a  kertekben,  amit  le  kellene  vágatni, 

leszámláztatni és a tettessel kifizettetni, és megbüntetni.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Tudjatok róla, hogy a Lehel utcai lakosok fel lettek szólítva, mivel a szépen karbantartott 

ingatlanokról  az  üres  telkekre  átpakolják  a  szemetet,  hulladékot,  ami  miatt  a 

közfoglalkoztatott dolgozók nem tudnak füvet nyírni.

Szásziné Győri Éva     képviselő  : 

Szeretném megkérdezni, hogy az utak felújításával mi lesz.

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Rendeltünk  finn  aszfaltot,  ami  időközben  meg  is  jött.  A közfoglalkozatott  dolgozókkal 

elkezdődhetnek a munkálatok.
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Urbán Attila     képviselő  :

A Toyota kisbusz ügyében van-e fejlemény?

Oláh Klára     Mária     alpolgármester  : 

Előbb-utóbb járművet kell vennünk, mert a mostani kisbusz nagyon rossz állapotban van. 

Flottakedvezménnyel  kellene  megvenni  pénzügyi  lízinggel,  erről  a  későbbiekben 

mindenképpen tárgyalnunk kell.

Több napirend nem volt, az alpolgármester megköszöni képviselők részvételét és a testületi 

ülést bezárja.

Kmf.

Oláh Klára Mária Balogh Zoltánné

alpolgármester jegyző

Dr. Gyöngy Mónika Langa Gábor

jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő
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